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PROTOKÓŁ 

XIV Sesja Rady Miejskiej  

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. 

XIV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 13:00 do godz. 17:25. 

Na ogólną liczbę 21 radnych obecnych było 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/Nagrania_transmisji_sesji_Rady_Miejskiej.html 
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Sesja Rady Miejskiej rozpoczęła się od minuty ciszy dla uczczenia pamięci zmarłych śp. Pana 
Andrzeja Senczyno oraz Pana Stanisława Pawlika. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Pana 
Burmistrza wraz z Zastępcą, Panią Skarbnik Gminy oraz Radnych.  

Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 
obrad. Na sali jest 19 Radnych, co stanowi quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 
otrzymaliście w dniu 18 września 2019 r. Materiały do druku nr 1 i 2 zgodnie z zapowiedzią 
otrzymaliście w poniedziałek 23 września. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad?2 

Radny Jan Chabraszewski poprosił o zmianę i dopisanie do projektu uchwały opisanego na 
druku nr 4 koncepcji planu naprawczego spółki PUKiM. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, czy są jeszcze jakieś głosy? 

Burmistrz Tadeusz Goc zabrał głos i poprosił o odrzucenie wniosku w sprawie wprowadzania 
zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania nad wnioskiem pana Jana 
Chabraszewskiego o zmianę w porządku obrad zaproponowaną przez pana radnego. Kto 
z Państwa Radnych jest za zmianą porządku obrad proszę o naciśnięcie przycisku 
i podniesienie ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu. Dziękuję. 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została odrzucona.3 

Jeśli nie ma więcej uwag to przechodzimy do realizacji przyjętego porządku obrad. 

III. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Strzelce 
Opolskie i planu finansowego Strzeleckiego Ośrodka Kultury za 
pierwsze półrocze 2019 r. oraz informacji o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Strzelce Opolskie na lata 
2019 – 2022. 

 
1Lista obecności. 
2 Porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 
3 Wynik głosowania nad zmianą porządku obrad. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Powyższa informacja została przedstawiona przez panią 
Skarbnik Gminy – Urszulę Killman, na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej 
w Strzelcach Opolskich w dniu 16 września 2019 roku oraz na posiedzeniu Komisji Budżetu 
i Finansów. Informacja została Państwu przekazana w ustawowym terminie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Proszę Panią Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii 
Komisji Budżetu i Finansów. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli mają Państwo jakieś pytania, odpowiedzi udzieli pani 
Urszula Killman – Skarbnik Gminy. Nie widzę żadnych pytań. W takim razie dziękuję za 
przygotowanie oraz przedstawienie sprawozdania. 

Podjęcie uchwał w sprawach 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do głównego punktu posiedzenia – podjęcia 
uchwał w sprawach: 

1) zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie 
na 2019 r. – druk nr 1;4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 
Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. 
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. – druk nr 1; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pani Urszula Killman – 
Skarbnik gminy. 

Pani Urszula Killman przedstawiła Wysokiej Radzie szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej 
w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

 
4 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 
19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. 
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Strzelce Opolskie na 2019 r. została jednogłośnie przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów 
przeciw i braku głosów wstrzymujących się5.  

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/139/20196 

2)  zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 
2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. – druk nr 2; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 przyjętą Uchwałą 
Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r.– druk nr 2;7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –projekt uchwały przedstawi pani Skarbnik Urszula Killman. 

Pani Urszula Killman przedstawiła Wysokiej Radzie szczegóły projektu uchwały.  

Burmistrz Tadeusz Goc zabrał głos w temacie planowania budżetu, otrzymanych dotacji oraz 
remontu obiektu byłej szkoły nr 1. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącą Komisji 
Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej 
w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r została jednogłośnie przyjęta przy 20 głosach 
„za”, przy braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.8 

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/140/20199 

 
5 Wynik głosowania. 
6 Uchwała nr XIV/139/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. zmieniającej 
Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. 
7 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 
2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. 
8 Wynik głosowania. 
9 Uchwała nr XIV/140/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 przyjętą Uchwałą 
Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. 
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 3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Strzelce Opolskie w rejonie ulicy Zakładowej – druk nr 3; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Strzelce Opolskie w rejonie ulicy 
Zakładowej – druk nr 3;10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały wraz z uwagami nieuwzględnionymi oraz 
z uzasadnieniem nieuwzględnienia tych uwag przedstawi pani Magdalena Wolańska – 
Architekt Miejski. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła Radnym szczegóły projektu uchwały a burmistrz 
Tadeusz Goc zabrał głos wyjaśniając przebieg sporu z Wojewodą Opolskim w tym temacie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Jeśli nie ma żadnych pytań, informuję, że zanim zagłosujemy 
nad projektem uchwały przejdziemy do głosowania nad ośmioma uwagami 
nieuwzględnionymi.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Żeby głosowanie nie budziło wątpliwości, oddanie głosu 
„za” nieuwzględnieniem uwagi oznacza poparcie stanowiska przedłożonego wraz z projektem 
uchwały. 

Uwaga nr 1. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 1. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 1. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 1? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.11 

Uwaga nr 2. 

 
10 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Strzelce 
Opolskie w rejonie ulicy Zakładowej. 
11 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 2. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 2? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.12 

Uwaga nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 3. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 3? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.13 

Uwaga nr 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 4. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 4? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.14 

Uwaga nr 5. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 5. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 5. 

 
12 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 2. 
13 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 3. 
14 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 4. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 5? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.15 

Uwaga nr 6. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 6. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 6. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania?  

Radny Piotr Pospiszyl zapytał o to czy najpierw był plan zagospodarowania przestrzennego 
obowiązywał na tym terenie zanim zamieszkali tam ludzie. Pani Wolańska odpowiedziała 
Radnemu. 

Dziękuję. Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem 
uwagi nr 6? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto 
wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.16 

Uwaga nr 7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 7. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 7? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.17 

Uwaga nr 8. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę panią Magdalenę Wolańską o przedstawienie uwagi 
nr 8. 

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła szczegóły dotyczące uwagi nr 8. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Przechodzimy do głosowania. 

 
15Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 5.  
16 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 6. 
17 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 7. 
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Kto z Państwa Radnych jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 8? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uwaga została nieuwzględniona.18 

Burmistrz Tadeusz Goc zabrał ponownie głos w sprawie planu, wobec tego terenu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.   

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 3? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Strzelce Opolskie w rejonie ulicy Zakładowej została przyjęta przy 20 
głosach „za”, braku głosów przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.19. 

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/141/201920 

4) wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych – druk 
nr 4; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych – druk nr 4;21 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawiony podczas wspólnego 
posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w dniu 16 września 
2019 r. oraz na posiedzeniu komisji Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Majątku 
Gminy nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Burmistrz Tadeusz Goc zabrał głos i poprosił zastępcę Józefa Kampę o przedstawienie 
głównych założeń projektu uchwały. Pan Józef Kampa przedstawił Wysokiej Radzie projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, otwieram dyskusję. 

W pierwszej kolejności głos zabrał Radny Marek Zarębski wypowiadając się w sprawie 
spostrzeżeń do przedłożonej analizy porównawczej spółek stwierdzając, że bezpośrednio nie 
wynika z niej zła sytuacja spółki PUKiM, wyraził również obawy by reorganizacja została 

 
18 Wynik głosowania w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 8. 
19 Wynik głosowania. 
20 Uchwała nr XIV/141/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Strzelce Opolskie w rejonie ulicy 
Zakładowej. 
21 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych. 
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wykonana rozważnie i bez pośpiechu. Pan Jan Chabraszewski poprosił o możliwość 
przygotowania koncepcji poprawy funkcjonowania spółki PUKiM, wyraził swój głos 
przeciwny wobec proponowanej uchwały intencyjnej, stwierdzając, że prowadzi to do 
likwidacji PUKiMu przez wchłonięcie jej do SWiKu. Pan radny Henryk Skowronek wyraził 
swoje zdanie, że jest to propozycja naprawy spółki, którą trzeba dziś podjąć. Zarząd spółek 
winien wypracować koncepcję działania tak, aby zapobiec powstaniu strat. Porównał zaistniałą 
sytuację do sprawy zmian w oświacie Rozpoczęła się dyskusja pomiędzy radnymi 
a burmistrzem na temat wątpliwości i propozycji dotyczących połączenia spółek.  

Radny Bogusław Farion zgłosił formalny wniosek do przewodniczącej Rady Miejskiej 
o zakończenie dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 
Radnych jest za przyjęciem wniosku w sprawie zamknięcia dyskusji dotyczącej projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych? 
Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał 
się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że wniosek w sprawie zamknięcia dyskusji dotyczącej projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych został 
przyjęty przy 17 głosach „za”, 3 głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się.22. 

Dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad uchwałą. Kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek 
komunalnych została przyjęta przy 16 głosach „za”, 2 głosach przeciw i 1 głosie 
wstrzymującym się.23. 

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/142/201924 

 

5) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat 
– druk nr 5; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat  – druk nr 5;25 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Ewa Hałek dyrektor 
Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła Radnym szczegóły projektu uchwały. 

 
22 Wynik głosowania w sprawie zamknięcia dyskusji. 
23 Wynik głosowania. 
24 Uchwała nr XIV/142/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie do reorganizacji spółek komunalnych. 
25 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat   
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
i najmu na okres do 3 lat została przyjęta jednogłośnie przy 21 głosach „za”, braku głosów 
przeciw i braku głosów wstrzymujących się.26 

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/143/201927 

 

6) udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Św. Bartłomieja 
w Suchej – druk nr 6; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Św. Bartłomieja w Suchej – druk nr 6;28 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały został przedstawiony podczas obrad 
wspólnego posiedzenia komisji w dniu 16 września.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącą Komisji 
Budżetu i Finansów  – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Bernard Kusidło zgłosił by w projekcie uchwały poprawić datę, wpisany był rok 2018, 
a winno być 2019. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję. przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 6? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

 
26 Wynik głosowania. 
27 Uchwała nr XIV/143/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu na okres do 3 lat. 
28 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Św. Bartłomieja 
w Suchej 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii p.w. 
Św. Bartłomieja w Suchej została przyjęta jednogłośnie przy 21 głosach „za”, braku głosów 
przeciw i braku głosów wstrzymujących się.29 

Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/144/201930 

7) określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych na realizację zadań 
w ramach projektu „Zatrzymać smog – program ochrony powietrza w gminie 
Strzelce Opolskie”– druk nr 7; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 
zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych na realizację zadań w ramach projektu 
„Zatrzymać smog – program ochrony powietrza w gminie Strzelce Opolskie”– druk nr 7;31 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały został przedstawiony podczas obrad 
wspólnego posiedzenia komisji w dniu 16 września, jeśli są dodatkowe pytania informacji 
udzieli pani Katarzyna Dynak – Kierownik Referatu Funduszy Pomocowych i Rozwoju 
Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącą Komisji 
Budżetu i Finansów  – panią Agnieszkę Knopik. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Radny Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Henryk Skowronek zapytał o ilość chętnych wpisanych na listę rezerwową, którzy chcą 
przystąpić do programu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję za głos, przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 7? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych 
na realizację zadań w ramach projektu „Zatrzymać smog – program ochrony powietrza 
w gminie Strzelce Opolskie” została jednogłośnie przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów 
przeciw i braku głosów wstrzymujących się.32 

 
29 Wynik głosowania. 
30 Uchwała nr XIV/144/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Św. Bartłomieja w Suchej. 
31 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych na realizację zadań 
w ramach projektu „Zatrzymać smog – program ochrony powietrza w gminie Strzelce Opolskie”. 
32 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod Nr XIV/145/201933 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przyjęcia protokołu 
z XIII sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 
ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami34 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –Proszę Pana Burmistrza Tadeusza Goca o przedstawienie 
sprawozdania. 
Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. 
Następnie zastępca burmistrza Józef Kampa przedstawił prezentację oraz omówił koncepcję 
przebudowy ulicy Gogolińskiej w Strzelcach Opolskich. 
 

Pytania do sprawozdania Burmistrza 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi?  
Radny Piotr Pospiszyl zadał pytanie dotyczące wyjazdu do Włoch, gdzie tematem wiodącym 
była woda, jakie rozwiązania są tam wykorzystywane. Następnie dopytał jak zakończyła się 
sprawa wysypania carbotery na polach za osiedlem Piastów Śląskich. Burmistrz Tadeusz Goc 
wyjaśnił Wysokiej Radzie wszystkie kwestie.  
 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 
i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radny Tadeusz Koteluk rozpoczął wypowiedź w sprawie dostępności do posiedzeń Rady 
Miejskiej dla ludności i organizacji komisji wspólnych. Wystąpił również w imieniu 
mieszkańców ul. Kardynała St. Wyszyńskiego w sprawie zmiany miejsca kontenera na śmieci. 
Poprosił o poprawę nagłośnienia podczas transmisji obrad sesji. Wywiązała się dyskusja, 
w której udział wzięli burmistrz oraz radni, min. Henryk Skowronek zaprosił zainteresowanych 
mieszkańców na posiedzenie komisji Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy na dzień 
3 października na godz. 14.00 by jak najszybciej wyjaśnić sprawę i zaproponować jej 
rozwiązanie.  

 
33 Uchwała nr XIV/145/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 
określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowych na realizację zadań w ramach projektu „Zatrzymać 
smog – program ochrony powietrza w gminie Strzelce Opolskie”. 
34 Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji. Odpowiedź na zapytanie 
została przekazana radnemu w terminie.35 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 
interpelacje i zapytania radnych. Otwieram dyskusję. 

Na ręce przewodniczącej Rady Miejskiej złożono interpelację na piśmie.36 

Radny Tadeusz Koteluk wypowiedział się w sprawie zagospodarowania wody, poprosił 
o jakieś rozwiązania. Pan Piotr Pospiszyl zapytał, czy można jakoś wykorzystać wodę 
spływającą drogą z Rożniątowa. Burmistrz Tadeusz Goc odpowiedział radnym na zapytania. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 
Pani Radna Agnieszka Knopik zabrała głos w sprawie potrzeby organizacji komisji wspólnej. 

 
Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w dniu 21 października na godz. 14.00 planuję wspólne 
posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej i ustalam termin kolejnej XV Sesji Rady Miejskiej 
na dzień 30 października 2019 roku godz. 14:00. 
 

Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich.  

Zamknięcia obrad XIV Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

 Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła Małgorzata Kielan 

 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 

 
35 Odpowiedź na interpelację radnego Piotra Pospiszyla. 
36 Kopia interpelacji radnego Piotra Pospiszyla. 


